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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szelevény Községi Önkormányzat Képviselő-Testületének 2024. február 26. napján 

15.00-kor megtartott soron kívüli nyílt ülésén Szelevény Községi Önkormányzat épületének 

tárgyalótermében. 

 

Jelen vannak:  Kerekesné dr. Holló Helga  polgármester 

   Székely Károly    alpolgármester 

   Dr. Mészáros Márta   jegyző 

   Balla Józsefné    képviselő 

   Juhász László    képviselő 

   Kuti Gáborné     képviselő 

          

Igazoltan távol: Horváth Tiborné   képviselő 

   Kecskés Józsefné   képviselő   

 

Jegyzőkönyvvezető: Kovács Angéla 

 

Kerekesné dr. Holló Helga polgármester: Köszönti a nyílt ülésen megjelenteket. 

Megállapítja, hogy a megválasztott szavazásra jogosult képviselőből 3 fő képviselő és a 

polgármester jelen van, a testület határozatképes. 

 

Ismerteti a napirendi pontokat. 

 
A képviselő-testület tagjai egyhangúlag (4 igen szavazattal) a következő határozatot hozza: 

 

Szelevény Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2024.(II.26.) határozata 

Napirendi pontok elfogadásáról 

 

Szelevény Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024. február 26. napi soron kívüli 

nyílt ülés napirendjét az írásos meghívóval megegyezően fogadta el a testület.  

 

Napirend: 

 

1./ A közvilágítási rendszer korszerűsítéséről 

  

Előadó: Kerekesné dr. Holló Helga 

 

Erről értesül:  1./ Képviselő-testület tagjai helyben 

 

 

1. napirend 

Közvilágítás korszerűsítése 

 

Kerekesné dr. Holló Helga polgármester: A napirend témáját az előző ülésen már 

megismerhették a képviselők. Akkor azért nem született döntés, mert úgy döntött a testület, 

hogy személyesen felkeresnek olyan települést, ahol már megtörtént a közvilágítás 

korszerűsítése, és megnézik, milyen változással jár az új technika felszerelése. Ez többek között 

Cibakházán megvalósult, szemrevételezés során úgy látták, jó a közvilágítás minősége. 
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Polgármester úr elégedett volt a kivitelezéssel, az eredménnyel, jó kapcsolat volt végig a 

munkálatok során a Közvil Zrt-vel. Telefonon bekapcsolja Pomper Adriánt, aki a Közvil Zrt. 

kapcsolattartója, tőle hallhatnak tájékoztatót a képviselők. 

 

15.14-kor Kuti Gáborné képviselő megérkezik. 

 

Kerekesné dr. Holló Helga polgármester megállapítja, hogy jelen van 4 fő képviselő és a 

polgármester, a testület határozat képes. 

 

Telefonon köszönti Pomper Adriánt, megkéri, foglalja össze a képviselők számára, mit lehet 

tudni a tervezett korszerűsítéssel kapcsolatban. 

 

Pomper Adrián a Közvil Zrt. képviselője: A tájékoztatóból is megtudhatták, hogy 2023. 

szeptemberétől a kompakt fénycsövek gyártása és forgalmazása az Európai Unión belül erősen 

korlátozott, pontosabban már csak a meglévő készleteket lehet forgalmazni, megszűnik ez a 

lehetőség. Előbb utóbb elengedhetetlen a közvilágítás korszerűsítése, ha meg szeretnék előzni 

azt a helyzetet, hogy közvilágítás szempontjából ellátatlan legyen a település.  

Kidolgoztak egy javaslatot a közvilágítás korszerűsítésére. Jelenleg a településen 222 db 

hagyományos fényforrású lámpatest található, ezeket váltanák ki 222 db LED-es lámpatesttel, 

amelyek teljesítménye még jobb, mint a hagyományos fényforrásoké, viszont fogyasztásban 

eredményeznek 73%-os megtakarítást. Ez a megtakarítás szolgálna fedezetéül az 

utófinanszírozásra. Így az önkormányzatnak ez a fejlesztés nem kerül plusz költségbe, sőt a 

jelen költségekkel kalkulálva az önkormányzatnak kb. bruttó 300.000,- Ft megtakarítása 

keletkezik minden évben. A konstrukció 12 éves elköteleződést jelent, ehhez társul 12 éves 

teljes körű eszközgarancia. A konstrukció minden közvilágítás korszerűsítéssel kapcsolatos 

költséget tartalmaz: tervezést, engedélyeztetést, a lámpatestek megvásárlását, felszerelést, 

biztosítást (például rongálás esetén). 

Fontos még: hogy a lámpatestek a Közvil Zrt. tulajdonát képezik, az önkormányzatok 

tulajdonosai részvények formájában a Közvil Zrt-nek, ezáltal nem szükséges új szerződést 

kötni, hanem a jelenlegi szerződés módosítása történne meg. Így a tervezett konstrukció nem 

minősül hitelfelvételnek, kormányengedély nem szükséges hozzá, illetve a közbeszerzési 

eljárás alól is mentesül, mivel az alapszerződés 2000-es évek elején köttetett, valamint amiatt 

is, mivel saját tulajdonú eszközöket cserélnek le. 

Több fénymérést végeztek már, a fényteljesítmény 50%-os javulást mutatott az új LED-es 

lámpatest felszerelése után. 

Ha kérdésük van szívesen válaszol rá. 

 

Juhász László képviselő: A fényerő kérdése merült fel, amire megnyugtató választ kaptak, 

hogy nem fog csökkeni, sőt erőteljesebb lesz. Azt tapasztalták Cibakházán, hogy nem egyforma 

erősségű lámpatestek vannak felszerelve, mi ennek az oka. 

 

Pomper Adrián a Közvil Zrt. képviselője: Többfajta teljesítményű lámpatest van felszerelve 

jelenleg is Szelevényen is és más településeken is. Minden egyes fajta lámpatestre megvan a 

kiváltó LED-es lámpatest, a mellékutcákban tapasztalható fény ugyanaz lesz a korszerűsítés 

után is, tehát mindig olyan LED-es kiváltást javasolnak, illetve terveznek, amely az adott út 

kategóriának megfelelő megvilágítási szintet biztosít. 

 

Juhász László képviselő: Mennyi idő alatt zajlana le a korszerűsítés? 
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Pomper Adrián a Közvil Zrt. képviselője: Döntésük után pár napon belül megtörténik a 

szerződés módosítás, elindul a tervezési folyamat, elkészül egy terv, melyet átnéz az 

önkormányzat, megadja az engedélyt a tervre. A közműszolgáltatóknál amint engedélyezik ezt, 

elkezdődhet a munkálat. Ez 3 hónap körülbelül. A kivitelezés kb. 1 hét alatt lezajlik. Nagyjából 

várható, hogy június végére ez befejeződik. 

 

Kerekesné dr. Holló Helga polgármester: Lehetőség van-e az eddigi darabszámhoz képest 

bővítésre? 

 

Pomper Adrián a Közvil Zrt. képviselője: Amennyiben az adott oszlopon van közvilágítási 

hálózat, abban az esetben lehetőség van a bővítésre. 2-3 lámpánál néhány száz forinttal lenne 

több a szolgáltatási díj. 

 

Kerekesné dr. Holló Helga polgármester: Kéri a képviselőket szavazzanak, elfogadják-e a 

határozati javaslatot.  

 
A képviselő-testület tagjai egyhangúlag (5 igen szavazattal) a következő határozatot hozza: 

 

Szelevény Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2024.(II.26.) határozata 

A közvilágítási rendszer korszerűsítéséről 

 

Szelevény Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a Közvil Első Magyar 

Közvilágítási Zrt. közvilágítás korszerűsítéssel kapcsolatos tájékoztatását, és úgy határozott, 

hogy az abban foglaltakat elfogadja, jóváhagyja.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy Szelevény Községi Önkormányzat 

és a Közvil Első Magyar Közvilágítási Zrt. között fennálló, közvilágításra vonatkozó szerződés 

módosítását aláírja, továbbá a módosítással kapcsolatosan felmerülő egyéb teendőket 

elvégezze. 

Felelős: Kerekesné dr. Holló Helga polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Erről értesül:  1./ Képviselő-testület tagjai helyben 

   2./ Kerekesné dr. Holló Helga polgármester 

   3./ Dr. Mészáros Márta jegyző 

   4./ Közvil Első Magyar Közvilágítási Zrt. 

   5./ Irattár 

 

 

Kerekesné dr. Holló Helga polgármester: Felkéri a képviselőket, ha van valami 

hozzászólásuk, tegyék meg. Megköszöni a részvételt, az ülést bezárja. 

 

 

Kmf 

 

 

Kerekesné dr. Holló Helga      Dr. Mészáros Márta 

         polgármester                    jegyző  

 


